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     Protokół Nr 229/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 29 listopada 2021 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 16:00 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

4. Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

5. Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji i Zarządzania Majątkiem Centrum 

Usług Wspólnych  

6. Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmiany do 

porządku obrad: 

 

 Rozpatrzenie w pkt. 8 sprawy dotyczącej wyrażenia zgody na podpisanie umowy dot. 

realizacji zadania pn. „Wycinka drzew przydrożnych rosnących w ciągu dróg powiatowych 

na terenie Powiatu Myśliborskiego”. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmiany do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonej zmiany: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany planu 

finansowego i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na  2021 rok. 

4. Wyrażenie zgody na przystąpienie do projektu finansowanego w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na lata 

2014-2020, działanie 7.6 Wsparcie rozwoju usług społecznych świadczonych  

w interesie ogólnym – typ 2 projektu Rozwój usług wspierania rodziny i pieczy 

zastępczej pn. „Silni i Samodzielni”. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu  w sprawie udzielenia 

upoważnienia. 

6. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dot. realizacji zadania pn. „Budowa chodnika 

w miejscowości Różańsko”. 

7. Zajęcie stanowiska w sprawie Pisma Prezesa Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

dotyczącego wydłużenia okresu karencji spłaty pożyczek wraz z odsetkami 

udzielonych przez Powiat Myśliborski dla Szpitala Barlinek Sp. z o.o. 

8. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dot. realizacji zadania pn. „Wycinka drzew 

przydrożnych rosnących w ciągu dróg powiatowych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego”. 

9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 3 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany planu finansowego 

i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na  2021 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformowała, że jest to uchwała wykonawcza 

po odbytej sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 229/750/2021 z dnia 29 listopada 2021 roku w sprawie 

zmiany planu finansowego i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego 

na  2021 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

 

Ad. 4 

Wyrażenie zgody na przystąpienie do projektu finansowanego w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2014-2020, 

działanie 7.6 Wsparcie rozwoju usług społecznych świadczonych w interesie ogólnym – 

typ 2 projektu Rozwój usług wspierania rodziny i pieczy zastępczej pn. „Silni  

i Samodzielni”. 
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(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że Wojewódzki Urząd Pracy  

w Szczecinie, ogłosił nabór wniosków o dofinansowanie projektów w trybie konkursowym, 

 w ramach Działania 7.6 Wsparcie rozwoju usług społecznych świadczonych w interesie 

ogólnym - typ 2. 

Przewidywany okres realizacji projektu od 01.03.2022 do 31.10.2023 

Celem głównym projektu będzie zapewnienie kompleksowego wsparcia w procesie 

usamodzielniania poprzez zwiększenie dostępności usług społecznych dla osób 

opuszczających pieczę zastępczą w województwie zachodniopomorskim w okresie od 

01.03.2022r. do 31.10.2023r. Wsparciem obejmiemy w tym okresie 40 k i 24 m czyli łącznie 

64 osoby opuszczających pieczę zastępczą w 2022 i 2023 r. oraz 28 k i 2 M i - opiekunów i 

wychowawców osób usamodzielnianych. Rezultatem projektu będzie funkcjonowanie 

miejsca świadczenia usług społecznych prowadzonych przez Powiat Myśliborski. Grupą 

docelową są osoby opuszczające pieczę zastępczą z terenu woj zachodniopomorskiego 

zagrożone wykluczeniem społecznym. Nowoutworzone mieszkanie wspomagane typu 

treningowego będzie się znajdować na terenie Powiatu Myśliborskiego. Na obszarze całego 

powiatu myśliborskiego oraz powiatu sławieńskiego (na terenie którego znajduje się 

Placówka Opiekuńczo - Wychowawcza „Dorian II” w Sławnie realizująca zadanie publiczne 

pod nazwą „Prowadzenie placówki opiekuńczo-wychowawczej typu socjalizacyjnego dla 

maksymalnie 14 wychowanków” na zlecenie Powiatu Myśliborskiego) będziemy realizować 

działania mające na celu kompleksowe wsparcie w procesie usamodzielniania się 

wychowanków rodzin zastępczych lub placówek opiekuńczo - wychowawczych lub 

wychowanków rodzinnych domów dziecka: 

• utworzenie mieszkania wspomaganego w formie mieszkania treningowego - utworzenie - 

remont, wyposażenie, opłaty i usługi dostarczane do mieszkania, opłaty stałe utrzymania 

mieszkania (m.in. media), 

• usługi wspierające, doradcze, treningowe; 

• pomoc pieniężna przeznaczona na usługi aktywnej integracji o charakterze społecznym; 

• usługi aktywnej integracji o charakterze zawodowym; 

• budowanie kompetencji społeczno - kulturowych w naturalnym otwartym środowisku 

poprzez udział w wydarzeniach kulturalnych, sportowych, edukacyjnych w formie 

stacjonarnej lub wyjazdowej; 

• kursy, szkolenia dla wychowawców i opiekunów usamodzielnienia. 

Wartość projektu wynosi 3 381 954,38 zł, w tym dotacja 3 035 004,48 zł. Wkład własny  

w wysokości 346 949,90 zł zostanie wniesiony w postaci: 

- wartości mieszkania przy ul. Spokojnej 13 w Myśliborzu w którym zostanie ulokowane 

mieszkanie wspomagane typu treningowego - 142 149,90 zł; 

- świadczeń obligatoryjnych na rzecz 64 osób usamodzielnianych i przebywających w pieczy 

ponoszonych zgodnie z Ustawą o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej przez 

PCPR - 204 800,00 zł. Świadczenia na rzecz osób usamodzielnianych i przebywających  

w pieczy są zadaniem ustawowym PCPR i niezależnie od udziału w realizacji projektu są  

i będą nadal wypłacane. Poruszyła kwestię działań jakie zostaną wykonane w ramach 

projektu.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na przystąpienie do projektu finansowanego w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2014-

2020, działanie 7.6 Wsparcie rozwoju usług społecznych świadczonych w interesie ogólnym 
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– typ 2 projektu Rozwój usług wspierania rodziny i pieczy zastępczej pn. „Silni  

i Samodzielni”. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu  w sprawie udzielenia upoważnienia. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy udzielenia Pani Magdalenie Zynda-Lis 

Dyrektorowi Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu upoważnienia do 

składania w imieniu Powiatu Myśliborskiego oświadczeń woli, zawierania umów oraz 

podejmowania wszelkich czynności związanych z realizacją projektu finansowanego  

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na 

lata 2014-2020, działanie 7.6  Wsparcie rozwoju usług społecznych świadczonych w interesie 

ogólnym – typ 2 projektu Rozwój usług wspierania rodziny i pieczy zastępczej pn. „Silni  

i Samodzielni”. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 229/751/2021 z dnia 29 listopada 2021 roku w sprawie 

udzielenia upoważnienia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 6 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dot. realizacji zadania pn. „Budowa chodnika  

w miejscowości Różańsko”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji i Zarządzania Majątkiem Centrum 

Usług Wspólnych  

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformowała, że  

w przedmiotowym postępowaniu wpłynęła jedna oferta firmy STB Sp. z o.o. z Myśliborza na 

kwotę 139 064,81 zł.  

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Poinformowała, że środki finansowe zostały  zabezpieczone w budżecie Starostwa 

Powiatowego w roku 20212 na kwotę 100 000,00 zł oraz zostały ujęte w planie budżetu na 

2022r. w kwocie 300 000,00zł. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na powstałe oszczędności związane z realizacją zadania. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że oszczędności na jednej z inwestycji pozwolą na uzupełnienie brakujących 

środków dla kolejnych zadań.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie umowy z firmą STB Sp. z o.o. z Myśliborza 

dot. realizacji zadania pn. „Budowa chodnika w miejscowości Różańsko”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 7 

Zajęcie stanowiska w sprawie Pisma Prezesa Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

dotyczącego wydłużenia okresu karencji spłaty pożyczek wraz z odsetkami udzielonych 

przez Powiat Myśliborski dla Szpitala Barlinek Sp. z o.o. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Przedstawił informacje dotyczące udzielonych pożyczek 

dla Szpitala Barlinek Sp. z o. o. przez Powiat Myśliborski. Prezes Spółki zawnioskował  

o wydłużenie okresu karencji spłaty pożyczek do dnia 31 grudnia 2022 roku. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do przedmiotowej sprawy. Zaproponowała, aby wydłużenie okresu karencji 

spłaty pożyczek nastąpiło do dnia 30 czerwca 2022 roku. Przekazała, ze ma nadzieję, iż 

będzie to stanowiło mobilizację dla Burmistrza Barlinka oraz Prezesa Spółki do wsparcia 

naszych działań w zakresie zbycia udziałów spółki. 

 

 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na działania związane z próbami zachęcenia do współpracy z samorządem 

Gminy Barlinek w zakresie sprzedaży udziałów spółki. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu przyjął złożony wniosek i podjął decyzję o wydłużeniu okresu karencji 

spłaty pożyczek wraz z odsetkami udzielonych przez Powiat Myśliborski dla Szpitala 

Barlinek Sp. z o.o. do dnia 30 czerwca 2022r. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 8 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dot. realizacji zadania pn. „Wycinka drzew 

przydrożnych rosnących w ciągu dróg powiatowych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 
 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił przedmiotową sprawę. wyjaśnił, że w przeprowadzonym postępowaniu 

najkorzystniejszą ofertę złożył wykonawca Zakład Usługowo-Handlowy Agnieszka 

Aniśkiewicz z Myśliborza na kwotę 29 797,20 zł. Poinformował, że wycinka dotyczy drzew 

przy drogach powiatowych, które posiadają decyzje o wycince wydane przez inne organy.  

Do wycinki wytypowano drzewa, które z uwagi na bezpieczeństwo, należy bezwzględnie 

wyciąć. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, o wycinkę drzew w m. Rychnów? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że wycinka została podzielona na etapy i wycinka drzew przy drodze  

w m. Rychnów nastąpi na początku 2022 roku. 
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie umowy z firmą Zakład Usługowo-Handlowy 

Agnieszka Aniśkiewicz z Myśliborza dot. realizacji zadania pn. „Wycinka drzew 

przydrożnych rosnących w ciągu dróg powiatowych na terenie Powiatu Myśliborskiego”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 9 

Sprawy różne: 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał pismo Radnych Rady Miejskiej w Myśliborzu z dnia 23.11.2021r.  

w sprawie pozostawienia mieszkańców Gminy Myślibórz bez nocnej i świątecznej opieki 

medycznej. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do przedmiotowego tematu. Zawnioskowała, aby zobowiązać Prezesa Zarządu 

Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. do wystąpienia do Prezes Zarządu Przychodni im. Jana 

Pawła II Sp. z o.o. w Myśliborzu z zapytaniem, czy podtrzymuje deklaracje o wynajęciu 

pomieszczeń na potrzeby realizacji zadania dot. świątecznej i nocnej opieki medycznej  

w Myśliborzu, na jakich warunkach oraz na jaki okres czasu oraz za jaki koszt. 

Poprosiła, aby pismo zostało skierowane do wiadomości Burmistrza Myśliborza oraz Rady  

Miejskiej w Myśliborzu. 

Zawnioskowała, aby zobowiązać Prezesa Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. do 

wystąpienia z pismem do Burmistrza Myśliborza w związku z jego deklaracją udzielenia 

wsparcia, z prośbą o zabezpieczenie środków finansowych oraz z zapytaniem w jaki sposób 

Burmistrz Myśliborza pokryje różnicę pomiędzy kwotą kontraktu, a kwotą kosztów 

wynagrodzenia lekarzy i pielęgniarek. 

Zawnioskowała o wystąpienie z zapytaniem do Narodowego Funduszu Zdrowia, czy są 

planowane  zmiany w zakresie działalności POZ, czy będzie możliwość od nowego roku, aby 

POZ-ty same mogły występować o kontrakt na świadczenie nocnej i świątecznej opieki 

medycznej? 

Poprosiła o przeprowadzenie rozmów z Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. na temat rozważenia możliwości przejęcia prowadzenia 

nocnej i świątecznej opieki medycznej na terenie Myśliborza przez Szpital w Dębnie  

w ramach realizowanego kontraktu. 

  

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że Szpital w Dębnie świadczy usługi nocnej i świątecznej opieki medycznej 

na terenie Chojny. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że należy to rozważyć,  jest to kwestia rozmów z NFZ. Jeżeli Szpital Barlinek, nie 

będzie świadczył usług dla populacji w Myśliborzu, równie dobrze może wykonywać to 

Szpital w Dębnie na zasadzie podwykonawstwa. 

Zawnioskowała, aby Zarząd Powiatu wystąpił do Burmistrza Myśliborza o udostępnienie  

w trybie dostępu do informacji publicznej umowy jaka została zawarta pomiędzy Gminą 

Myślibórz a  Przychodnią im. Jana Pawła II sp. z o.o. w Myśliborzu na dzierżawę budynku, 

przy ul. Ogrodowej w Myśliborzu, w którym mieści się przychodnia lekarska. 
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Zwróciła uwagę, że Burmistrz Myśliborza ma możliwości przeprowadzenia rozmów z Prezes 

Zarządu Przychodni im. Jana Pawła II w Myśliborzu, ponieważ to Gmina Myślibórz 

udostępniła cały obiekt dla Spółki. 

Zwróciła uwagę, na informacje w przestrzeni publicznej dotyczące zerwania umowy przez 

Prezes Przychodni z uwagi na brak płatności wykonywanych przez Szpital Barlinek oraz 

zaległe zobowiązania. 

Zawnioskowała o wystąpienie do Prezesa Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o.  

o przygotowanie informacji tabelarycznej zawierające dane dotyczące wysokości i terminów 

płatności od początku roku 2021 jakie były dokonywane za świadczenie usług nocnej  

i świątecznej opieki zdrowotnej zgodnie z umową zawartą z Przychodnią im. Jana Pawła II  

w Myśliborzu. 

Zawnioskowała, aby  zobowiązać Prezesa Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. do 

wystąpienia z pismem do Burmistrza Myśliborza o wskazanie lokalu będącego w zasobach 

Gminy Myślibórz, w którym można by było świadczyć usługi nocnej i świątecznej opieki 

medycznej na terenie miasta Myślibórz niezależnie od Przychodni im. Jana Pawła II  

w Myśliborzu. 

Zwróciła, uwagę, że być może Burmistrz Myśliborza posiada takie pomieszczenia, które 

można by było wyposażyć, zatrudnić lekarza i personel medyczny oraz przyjmować 

pacjentów. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Odniósł się do przedmiotowego tematu. Zwrócił uwagę, że punkt może zostać zorganizowany 

całkowicie w innym miejscu.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 
Zwróciła uwagę na działania Prezesa Szpitala w Barlinku w tej sprawie. Przekazała, że 

problem ten zbyt długo nie jest rozwiązany. Zauważyła, że Prezes nie powinien oczekiwać na 

wytyczne od Zarządu Powiatu, ale powinien podejmować samodzielne kroki i korespondować 

z Burmistrzem. Przekazała, że dla niej jest to opieszałość, która działa niekorzystne dla całego 

Zarządu merytorycznie i wizerunkowo. Nie powinno tak być, że ktoś będzie wskazywał, jakie 

kroki należy podjąć. sytuacja trwa zbyt długo. Nocna i świąteczna opieka medyczna jest 

potrzebna mieszkańcom z uwagi na okres pandemii COVID-19 i utrudniony dostęp do 

szpitali. Poparła złożone wnioski. Zwróciła uwagę na kwestię dotyczącą udostępnienia 

budynku przez Burmistrza Myśliborza na rzecz Przychodni na ul. Ogrodowej w Myśliborzu,. 

Przekazała, że nie rozumie dlaczego jest taki problem z wygospodarowaniem pomieszczenia. 

Przekazała, że Burmistrz Myśliborza powinien już dawno w okresie, kiedy nastąpiły 

problemy z organizacją zadania  udostępnić pomieszczenia zgodne z obowiązującymi 

normami. Odniosła się do kwestii udzielenia informacji w trybie dostępu do informacji 

publicznej pomiędzy samorządami.  

Poruszyła temat działań Prezesa Zarządu spółki, powinien on podjąć działania formalno 

prawne dotyczące współpracy z Burmistrzem Myśliborza w kwestii udostępnienia 

pomieszczeń na działalność nocnej i świątecznej opieki medycznej. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poprosił o przegłosowanie złożonych wniosków. Zwrócił uwagę, na działania Prezesa 

Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. Zwrócił uwagę na zaplanowaną sesję Rady 

miejskiej w Myśliborzu oraz na dyskusję jaka odbyła się na poprzednim posiedzeniu, gdzie 

nastąpiła krytyka działań Zarządu Powiatu w tej sprawie.  

Przekazał, że ważna kwestią jest wystąpienie przez Prezesa Zarządu spółki do Burmistrza 

Dębna z zapytaniem o możliwość udostępnienia pomieszczeń również w innym miejscu, niż 

pomieszczenia Przychodni na ul. Ogrodowej.  
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do przedmiotowego tematu i działań jakie należy podjąć. Zwrócił uwagę, że 

pomieszczenia mogą zostać udostępnione przez Gminę Myślibórz, zwłaszcza, że nocna  

i świąteczna opieka medyczna jest skierowana dla mieszkańców Gminy Myślibórz. 

Zauważył. że Prezes Szpitala powinien dokonać uzgodnień w tym temacie. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu przyjął do realizacji złożone wnioski. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 10 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 8:36 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 

 


